沙	崙智慧綠能科學城
Shalun Smart Green	Energy Science City

收件日期:	
收件號:	

綠能科技示範場域進駐公司/法人/團體基本資料表

Application for Leasing the Space of Green Technology Demonstration Site

公司、法人、團體申請/Applicant (Company, Corporation, Organization)							
名稱	(中文/ Chinese)						
Company Name	(英文/ English)						
地址							
Company							
Address							
網址 Website							
登記或立案字號	Registration No	ο.					
負責人				員工人數	Ţ.		
Person in Charge				Employee	es		
成立日期				實收資本	額		
Date Established				Paid in ca	apital		
電話號碼				傳真號碼	9		
Telephone No.				Fax No.			
申請進駐日期				進駐團隊	人數		
Application Date				Number o			
		Г		Members			
聯絡人		電話			電郵信箱		
Contact Person		Phone No]	E-mail A	Address	
預定進駐期間	年	月	至	年		月(以	年為限)
Anticipated							
stationed Period	1 10III	(L	// IVI/ I)			(D/10)	17 1) (WIGA: YIS:)
1.技術研發與推廣類 □線能產業 □智慧產業 □其他 2. 生活服務輔助類 □便利商店 □咖啡廳或餐飲服務業 □郵局或銀行金融機構 □文教圖書 □娛樂影視 □其他 3.專業服務類 □產業分析與研究 □智慧財產權 □財務會計 □法務 □行銷 □工安輔導 □管理顧問 □其他							

綠能科技示範場域進駐申請表

Application for Leasing the Space of Green Technology Demonstration Site

- 、	檢附證件/	Documents t	to be	Submitted
------------	-------	--------------------	-------	------------------

申請 Applicant (Company, Corporation, Organization) (營運辦公室檢核人:
 □ 公司登記證明文件影本 Photocopy of License / □ 商業登記證明文件影本 Photocopy of Incorporation Registration Certificate □ 法人登記證影本 □ 公私立大專院校立案證明影本 □ 人民團體立案證明影本 □ 機關公函
□ 公司/法人/公私立大專院校/團體/機關基本資料表 Application for Leasing the Space
□ 進駐計畫書(電子檔及紙本 1 份) Business Plan (Soft copy and one hardcopy)
□ 安全衛生與污染防治管理表單 Management table for safety, health and pollution control
□ 沙崙綠能科技示範場域工作人員安全衛生承諾書(可於核定進駐後繳交)
Staff safety and health commitment in Shalun Green Energy Demonstration Site
□ 其他附件(專利證明等)Others(Copies of Patents, etc.)
二、設施需求/ Facility and Extraordinary Requirements
面積 Space Required: (實際使用面積)
電力 Electric Power Supply: (每月用電量)
用水量 Water Supply: (每月用水量)
共用儀器需求 Common Equipment Request:(例如:電子顯微鏡(SEM)等)
特殊安全需求 Special Safety Request:(例如:具感染性生物原物料之管理等)
其他 Others:
三、承諾書/ Letter of Undertaking
申請單位/申請人保證進駐場域後不侵害他人之專利權、專門技術及著作權等相關智慧財產權,並保證下列事項均屬實,否則願負一切責任: 1、本申請書所述資料均正確。 2、申請人過去三年內未曾被法院判決確定有侵害他人智慧財產權。 3、申請人過去三年內所曾接受政府之相關專案輔導、委託或合作計畫,均無不良紀錄。
The applicant declares that he/she does not intentionally infringe other people's intellectual property rights and guaranties that the followings are true to his/her best knowledge after leasing the space. If falsified, he will bear all the legal responsibilities. 1. All answers described in this application are true. 2. The applicant was not convicted by court for infringing the third party's intellectual property rights in the past three years. 3. The applicant has no delinquent records in dealing with government sponsoring projects in the past three years.
負責人(The person in charge): 職 稱(Title):
(請負責人於本欄位親簽並加蓋公司及負責人印章) (Signature of the person in charge and seals of principal and company)